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JEGYZİKÖNYV 
 

amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil 
Szervezetek Bizottságának 2009. december 16-án 14 óra 53 perckor a Polgármesteri Hivatal I. emeleti 
polgármesteri tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
Jelen vannak:     Fajszi Lajos elnök, 

               Csillagné Szántó Polixéna elnökhelyettes, 
               Cser Henrietta bizottsági tagok. 
 

Távolmaradásukat jelezték: Máté Péter, 
 Horváth Jánosné, 
Schoeck Károly, 
Horváth László bizottsági tagok. 

 
Tanácskozási joggal megjelent:    Pál József igazgatóságvezetı, 

 dr. Fıfai Klára hivatalvezetı, 
 Majnay Gábor osztályvezetı, 
Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens, 
Rikk Rita testületi referens, 
dr. Kajos Nikolett jogi és bizottsági ref., jkv. vezetı 
 

Meghívott: Balassa Péter 
 Ignácz György IFU képviselıje 
 Berlinger Anita IFU képviselıje 

 
Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 3 fı bizottsági tag van jelen, a bizottság határozatképtelen. 
Tekintettel arra, hogy az ülésre meghívottak jelen vannak, a bizottság a tájékoztatókat meghallgatja. 
 
1./ napirendi pont 
Tájékoztató a „Zenei nap Szekszárdon” címő rendezvény megrendezésérıl 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Balassa Péter 
 
Balassa Péter: Bemutatja az általa készített tanulmányt. 
 
Fajszi Lajos: Óvatos becslésnek tartom a 7 millió Ft-ot a költségvetésre. 
 
Balassa Péter: A megkeresett zenekarok nem mondtak konkrét árat, több szempont játszik szerepet a fellépési 
díj kialakításában. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Kiindulásnak mindenképpen jónak tartom a tanulmányt. Elképzelhetınek tartom 
önálló rendezvényként és valamilyen nagyobb rendezvényhez kapcsolódóan is. Úgy gondolom, hogy elıször 
mindenképpen „kicsiben” kellene elkezdeni olyan helyszínen, ahol adott az infrastruktúra. Mindenképpen zárt 
helyen kellene megszervezni. 
 
Balassa Péter: Szeretném megkérni a bizottságot, hogy segítsen abban, hogy minél többen töltsék ki a 
rendezvény megrendezésével kapcsolatos kérdıívet és biztosítsa annak lehetıségét, hogy a város honlapjára 
felkerülhessen. 
 
Asztalos Adrienn: Javaslom, hogy a kérdıív kerüljön fel a város honlapjára, valamint kerüljön kiküldésre az 
iskolákba is. A kérdıívek kitöltésére január végéig lenne lehetıség és azt követıen be tudnánk számolni a soron 
következı bizottsági ülésen annak eredményérıl. Elképzelhetınek tartom, hogy a sportmajálissal összekapcsolva 
megrendezhetı lenne a program. A koncerteket tarthatnánk a Sportcsarnok elıterében.  
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Fajszi Lajos: A bizottság nevében köszönöm a beszámolót. 
 
2. napirendi pont: 
Tájékoztató a XXXVI. Gemenci Nagydíj megrendezésérıl 
(szóbeli tájékoztató) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Ifjúsági Unió képviselıi 
 
Ignácz György: A XXXV. Gemenc Nagydíj megrendezése sikeres volt. A verseny eredményeirıl készült egy 10 
perces kisfilm, mely kétszer került levetítésre a Sport1 mősorán. El kell azonban mondanom, hogy a 
költségvetésünk ebben az évben meglehetısen szőkös volt és ennek eredményeképpen a korábbi 3 nap helyett 
csak 2 napig tartott a verseny. Így két napba kellett azokat a programokat megvalósítani, amit korábban három 
napban. Ezt a versenyzık megérezték és szóvá is tették. Szerettük volna azonban, hogy minıségileg a verseny 
ugyanolyan maradjon. A távok nehezebbek lettek,a  háztömb körüli verseny megmaradt. Két nap alatt 292 km 
volt a versenyszakasz, a háztömb körüli verseny pedig 42 km. 119 versenyzı vett részt a versenyen. Négy 
kontinentális csapat, valamint a magyar nemzeti válogatott is jelen volt. Ebben az évben is igénybe vettük a 
Tolna Megyei Rendır Fıkapitányság, valamint a Szekszárdi Polgárırség segítségét a verseny lebonyolításában. 
Nagy volt a médiamegjelenésünk, ezért a nagy támogatóinkat meg tudtuk tartani. Felmértük, hogy az 
elkövetkezı évben milyen lehetıségeink vannak. Felkerestük a nagy szponzorokat, hogy mennyiben tudnának 
hozzájárulni 2010. évben a verseny megrendezéséhez. Sajnos a jelenlegi gazdasági helyzetben nem tudnak 
akkora támogatást biztosítani, mint korábban, így a megrendezés kerül veszélybe. Ebben az évben a verseny 8 
millió Ft költségvetéső volt, azonban ahhoz, hogy 3-4 napos legyen, mint az elızı években mindig, ahhoz 
nagyjából 15 millió Ft-ra lenne szükség. Jelenleg 3-4 millió Ft összeget tudunk felmutatni a 2010. évi 
versenyhez, tehát a város segítségére lenne szükségünk a megrendezéshez. Amennyiben ugyanis a város nem 
tudja támogatni a verseny megrendezését, akkor 2010. évben el fog maradni. Természetesen ezen igényünket 
írásban is beadjuk a városhoz, amennyiben szükséges. 
 
Fajszi Lajos: Kérem, hogy szíveskedjenek benyújtani a kérelmüket írásban is. Januárban mindenképpen ki fog 
derülni, hogy a város tudja-e támogatni ekkora mértékben a verseny megrendezését. Köszönöm a bizottság 
nevében a tájékoztatót. Javaslom, hogy a holnapi napon, 8 óra 30 perckor folytassa a bizottság az ülését. 
 
A bizottság elnöke javaslatára az ülés folytatására 2009. december 17. napján 8 óra 30 perckor kerül sor. 
 
A bizottság elnöke az informális ülést 15 óra 30 perckor berekeszti. 
 

Kmf. 
 
 

 
Fajszi Lajos 

Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottságának 
elnöke 

 

A jegyzıkönyvet készítette: 
 
    dr. Kajos Nikolett 
   jogi és bizottsági ref., jkv.vezetı 
 
 
      Ellenjegyezte: 
 
              Amreinné dr. Gál Klaudia 
                            aljegyzı 


